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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mennyit szán a Kormány a magyar egészségiparra és egészségturisztikára? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kétségtelen, hogy Magyarország számára szükséges olyan kitörési pontokat találni ,
amelyekkel a jelenlegi válságos id őszakból a fellendülés és a biztos fejlődés útjára léphetünk .

Véleményem szerint ilyen lehetőség rejlik az egészségiparban és az egészségturizmusban .

Annak érdekében, hogy láthassam, a Kormány mennyiben tartja fontosnak ezt a területet ,
kérem, hogy az alábbi kérdéseimet megválaszolni szíveskedjék :

- Mennyit költött a Kormány egészségiparra és egészségturisztikára? Hogyan oszlotta k
meg ezek a kiadások?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . január 8 .

Tisztelettel,
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